

Styrelsemöte 20160229

- * **Vägunderhåll:** Det finns en del sprickor i vägen som måste lagas. Skanska får kolla över vägen.
Tjärndalsvägen måste hyvlas under våren.
- * **Avgifter:** Det finns fortfarande några hushåll som inte har betalat vägavgiften. Mattias kollar och skickar ut påminnelser.
- * **Budgeten** är ok.
Vi sätter undan pengar i en asfaltsfond, för kommande upprustning.
- * **Spolningen** av brunnarna är gjord.
- * Det behövs en **el-ansvarig** för området. Fortfarande oklart vem. Kan kommunen sköta det?
- * **Diket mot Landgrens:** Offerten från Skanska var alldeles för dyr, det är inte genomförbart för föreningen.
Kan vi göra det själva på en städdag? Styrelsen föreslår att några tar småslyn på kommande städdag och om det är mycket stora träd kvar efteråt får vi ta in någon att ta bort dem.
- * **Pelles fond:** Robert kollar med Pelle hur det har gått och om han fortfarande vill ha in förslag kan vi lyfta frågan i Facebookgruppen.
- * **Beläggningsarbeten** på nya området skall **besiktigas** 1/3. Robert går med.
Frågan om lekplatsen på nya området lyfts, när skall den göras? Vi får kolla med Pelle!
- * **Förslag** finns att föreningens uppgifter tex. adressregister, dokument, protokoll m.m. skall sparas **elektroniskt**. Mattias kollar med Marita om hon vet om hemsidan har någon sådan tjänst. Detta för att underlätta vid byte av styrelsemedlemmar, då dokument lätt försvinner.
- * Det är **problem** med **biltrafik** på **gångbanan** nerför nya området. Boende har satt ut en ”betonggris”, behövs även en skylt? Är det ett fast problem eller beror det på att det byggs där nu? Vi får se över det.
- * **Belysning** på delen mellan gamla/nya området? Kommer det upp någon? Det är oklart med som skall stå för det.
- * **Gatubelysningen** på gamla området tänds sent. Mattias kollar med Conny på kommunen.
- * Mattias bokar **sopning av gatorna**.
- * Det sitter en lapp från brevbäraren att de vill att **postlådorna på Hillerägen/Utblicksstigen** ändras så de sitter i ordning. Förslag att det ordnas på städdagen.
- * Nästa möte planeras till **18/4**.

Vid pennan:

Therése Johansson

Ordförande:

Robert Rasmussen